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Minnesanteckningar från enhetsråd Stiglötsgatans vårdboende den 7 november 2023 

Plats:  Stiglötsgatans vårdboende. 

Deltagare; en representant närstående Claes Lundström, 1 boende från Stiglötsgatan, Kontaktpolitiker 
Göran Andersson, Tommy Blomqvist PRO, Britt-Marie Sundström senior Vision, Sjuksköterska Anna 
Halldestam, Aktivitetsansvarig Tina Birkfeldt, Teamledare Zaman Shirza och Verksamhetschef Susanne 
Hallberg Brandt. 

Verksamhetschef hälsade alla välkomna och vi presenterade oss för varandra samt att vi intog fika.  

Information om dagens dagordning. 

Minnesanteckningar från vårens möte är anslaget på anslagstavlor i huset. 

Information om verksamheten; punkter som berördes extra var genomförandeplan, kontaktperson, 
nattfasta, planering och bemanning. Det ställdes frågor angående bemanning och kommunens krav på 
bemanning. 

Information om att vi har ansvariga inom olika områden tex kvalitetsombud, hjälpmedelsombud, 
aktivitetsombud, kostombud och brandombud. 

Claes som är närstående kom med ett förslag att det borde finnas ett dokument anslaget med 
information om vilka so mär ansvarig på respektive avdelning. Ett mycket bra förslag som vi tar till oss. 

Vi pratade om säkerhet med anledning av boendets placering i Skäggetorp. Tommy som är verksam 
inom säkerhet berättade om hur man arbetar med frågan i Skäggetorp. Säkerhet för boende på 
Stiglötsgatan kom upp och vikten av att grindar i våra kök kommer upp snarast med anledning av att vi 
sedan  drygt ett år tillbaka lagar mat i köken. 

Noteras att vi har bra belysning kring huset. 

Under punkten Aktiviteter/fritidsverksamhet informerade aktivitetsansvarig Tina om sitt uppdrag och 
respektive avdelning aktivitetsombuds uppdrag.  

Brukarundersökningen  -  vad tycker de äldre om äldreomsorgen. Resultatet är nu utskickat till oss och 
Susanne presenterade den. På stiglötsgatan är 82 % sammantaget nöjda. Det finns en inplastad 
redovisning på bordet i entrén att ta del av  

Mat- och måltidsmiljö är en punkt på vår agenda; Alla avdelningar har en måltidsansvarig som varje 
månad har ett möte med boende där man diskuterar mat och miljö. Exempel på menyer visades. 
Matlagning sker från grund sedan drygt ett år tillbaka. Menyer utformas efter att vi frågat boende vad 
de tycker om.  Vi har enheternas val samt fredagsdrink. En fråga om boende får alkohol kom upp. Vi 
serverar alkoholfritt vin en gång per månad. Om boende önskar med alkohol är det möjligt.  

Under vecka 44 genomfördes en matenkät på boendet som presenterad. Verksamhetens lokala ledning 
utför kvalitetskontroller om hur maten smakar varje vecka.  98 % av boende är nöjda med maten. Under 
vecka 46 kommer en matsvinnsmätning att ske. Vi arbetar aktivt med att minska matsvinn. 
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Ansvarig kontaktpolitiker Göran informerade om vad som händer i äldrenämnden. Tycker det är mycket 
bra att vi lagar mat från grunden. Planering av nya vårdboenden i Linköping är på gång. 

Linköping  

2023-11-10 

Susanne Hallberg Brandt, Verksamhetschef 


